

ευρωπαϊσμός

«Ο κ. Τσίπρας επιτέθηκε με οξύτητα κατά της κυβέρνησης και προσωπικά κατά του ίδιου του πρωθυπουργού και καταλόγισε στον Γ. Παπανδρέου ότι μεθόδευσε προσωπικά την υπαγωγή της χώρας μας στον έλεγχο της τρόικας και του ευρωπαϊσμού», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 6-5-2011.

«Σε υψηλούς τόνους και στον απόηχο των εντυπώσεων από τις αναφορές του επικεφαλής του ΔΝΤ κ. Ντομινίκ Στρος Καν σε συνέντευξή του σε γαλλικό κανάλι, ο κ. Τσίπρας κατηγόρησε ευθέως τον κ. Παπανδρέου ότι “προσωπικά μεθόδευσε την υπαγωγή της χώρας μας στον έλεγχο της τρόικας και του ευρωπαϊσμού”», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 5-5-2011.

«Πιστεύω του είναι, όπως υποστήριξε, το “νυν υπέρ πάντων η αμερικανική πολιτική, ο ευρωπαϊσμός”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 19-2-2004.

«Έξι μήνες μετά την πληγή του Ιράκ, ο ευρωπαϊσμός φαίνεται ότι αποτελεί και πάλι προτεραιότητα και των δυο άκρων του Ατλαντικού», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 19-10-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωπαϊσμός 138, ευρωπαϊσμό 280, ευρωπαϊσμοί 1, ευρωπαϊσμούς 0 / και με ενωτικό]

ευρωδάνειο

«Η Ελλάδα επιβιώνει, χάρις στο ευρωδάνειο των 110 δις του ΔΝΤ και της Ε.Ε., κατά συνέπεια, χάρις στα χρήματα και του Γερμανού φορολογούμενου», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 24-5-2011.

«Ευρωδάνειο ύψους 2 δισ. ευρώ για να ξεκολλήσει το ΕΣΠΑ» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 4-5-2010.

«Ευρωδάνειο με αυστηρούς όρους» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 13-3-2010.

«Ευρωδάνειο 136 δισ. για εξάλειψη της διπλοβάρδιας» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 28-11-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωδάνειο 235, ευρωδάνεια 244 / ευρω-δάνειο 346(;) / στο corpus των εφημερίδων: ευρωδάνειο 30, ευρω-δάνειο 133]

ευρωδιάσωση

«Παρά τη συμφωνία για ενίσχυση του ευρωπαϊκού μηχανισμού στήριξης, οι Ευρωπαίοι ηγέτες δεν έχουν πείσει ότι η Ιταλία και η Ισπανία θα αποφύγουν την ευρω-διάσωση», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 5-8-2011.

«Η ευρωδιάσωση και ο εφιάλτης της ύφεσης» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 31-7-2011.